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ANKARA KULİSİ

İBRAHİM UYSAL 

Yaban Hayatı Koruma Saha-
sı’ndaki Akseki Değirmenlik 
Köyü’ndeki su kaynaklarını ve 
yaban hayatını tehlikeye atacak 
Mehmet Cengiz’e ait Eti Alü-
minyum AŞ’nin boksit ocağı 
kapasite artışı için ÇED toplan-
tısı yapıldı. Yöre halkı tehlikeli 
yatırıma isyan etti. 
Arda KIR 5’te

AKSEKi MEHMET CENGiZ’iN AKSEKi MEHMET CENGiZ’iN 
KIYIMINA DiRENECEK! KIYIMINA DiRENECEK! 
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Antalyaspor Kulübü Başkanı 

Aziz Çetin X hesabından 

Akdeniz Gerçek Gazetesi’ni 

engelledi. Kulüp Başkanı’nın 

bu tavrının gazetemizin An-

talyaspor’a desteğini engel-

leyemeyeceğini kamuoyuna 

bildiririz.
Tayfun AKYATAN 6’da

ANTALYASPOR SEVG
ANTALYASPOR SEVGiiMMiiZ Z 

ENGELLENEMEZ ENGELLENEMEZ 
Antalya Gazipaşa Belediyesi, 

Cumhuriyet Mahallesi kıyı bandın-

daki 2 büfesini ihaleyle 10 yıllığına 

kiraya verecek. İhale, belediye 

encümenince yapılacak. 

Tuğçe ÇAM  4’te

Gazipaşa 
Belediyesi’nden 

büfe ihalesi 

Demokrat Parti’nin Antalya’daki tek belediyesi Kumluca 

Belediyesi, 2 adet arsasını satışa çıkardı. Belediyeler, enf-

lasyon artışı sonrası yaşadığı ekonomik krizi gayrimenkul 

satışıyla çözmeye çalışırken, bunun çözüm olmadığı ifade 

ediliyor..5’te

KUMLUCA’DAN 1 PEŞİN 
KUMLUCA’DAN 1 PEŞİN 

4 TAKSİTLE SATIŞ 4 TAKSİTLE SATIŞ 

Akseki İlçesi, Değirmenlik Mahallesi’nde bulunan 

boksit ocağının kapasite artışı için hazırlanan proje-

nin Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) toplantısı 

10 Eylül 2024 günü yapılacak. Savra İnşaat Makine 

Mühendislik Çevre Danışmanlık şirketinin hazırladığı 

ÇED raporu doğrultusunda yapılacak olan halkı bilgi-

lendirme toplantısı Değirmenlik Mahallesi Muhtarlığı 

altında saat 12.00’de gerçekleşecek. Antalya kamu-

oyunda gündeme gelen konuda yurttaş hassasiyet 

bekliyorArda KIR 5’te

MEHMET CENGMEHMET CENGiiZ KIYIMA Z KIYIMA 

HAZIRLANIYOR HAZIRLANIYOR Daha önce "Milletin a.... koyacağız" diyen, 

son olarak “Biraz k.çını kaldırsınlar” diye 

küfür eden Mehmet Cengiz, Antalya’da 

kıyıma hazırlanıyor

ANTALYA KIYIMA DİRENECEK

Mehmet Cengiz’e ait olan Cengiz Holding’e bağlı 

şirketlerden Eti Alüminyum AŞ’ye Antalya’nın Akseki 

ilçesinde bulunan boksit ocağının kapasite artışı ile 

ilgili hazırlanan proje ile kıyıma hazırlanıyor. AKP ik-

tidarına yakınlığı ile bilinen Cengiz Holding, yıllardır 

faaliyette olmayan ocağı genişleterek tekrar aktif hale 

getirmeyi planlıyor. Doğayı talan etmeye hazırlanan 

Cengiz Holding’e karşı ses yükselten Antalya, kıyıma 

karşı direnecek.

TOPLANTI 10 EYLÜL’DE

Antalya Eczacı Odası Yönetim Kurulu, 

eczanelerin borç batağında olduğunu 

ve gerekli önlemlerin alınmaması duru-

munda her iki eczanenin birinin kapa-

nacağını açıkladı. Antalya Eczacı Odası 

Başkanı Uzm. Ecz. İsmail Erçin, “Kapıya 

kepenk vurmak istemiyoruz. Gerekli 

önlemler alınmalı” dedi. Arda KIR 6’da

“KAPIYA KiLiT VURMAK 

iSTEMiYORUZ”

Antalya'da düzenlenen 2024 

Serbest Dalış (açık su) Outdoor 

Büyükler Türkiye Şampiyonası, 

Gençler ve Masterlar Bireysel 

Türkiye Şampiyonası ile milli takım 

seçmelerinde, dünya serbest dalış 

rekortmeni Şahika Ercümen 3 altın 

madalya kazandı.7’de

Şahika 
Ercümen 

madalyaları 
topladı

Antalya Barosu’nun yeni hizmet binasının 

yapımına kısa sürede başlanılacağını açıklayan 

Antalya Barosu Başkanı Av. Hüseyin Geçilmez, 

Muratpaşa ilçesi Bayındır Mahallesi’nde yapıla-

cak projenin baronun rüyası olduğunu ifade etti

Arda KIR 4’te

Baronun rüyası Baronun rüyası 

gerçek oluyorgerçek oluyor

Basın İlan Kurumu (BİK) Genel 

Müdürü Cavit Erkılınç, resmi 

ilanlardaki azalmanın basın 

sektörünü ciddi şekilde etkile-

yebileceğini belirterek, meslek 

cemiyetlerinin bu konuda birlik 

içinde hareket etmeleri gerektiği-

ni vurguladı.

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü 
Basın İlan Kurumu Genel Müdürü 

Cemiyetleri Göreve Çağırdı
Cemiyetleri Göreve Çağırdı

Memleket Partisi Antalya İl Başkanı Turgut Okur ve 

yönetim ekibi 28 Ağustos’ta mazbatasını aldı. 6’da

Turgut Okur mazbatasını aldı
Turgut Okur mazbatasını aldı

Gündoğdu Plajı halka açıldı
Gündoğdu Plajı halka açıldı

Manavgat Belediyesi, Gündoğdu Halk Plajı’nı 

vatandaşın yoğun katılımıyla açtı.4’te

Tecrübe

ANTALYA SUYA 

MUHİTTİN 
BÖCEK HİZMETE 

DOYMUYOR

“Döşemealtı'nda tehlikeli tadilat!” başlığıyla gündeme taşıdığımız 
Nebiler Mahallesi’nde enerji nakil hattındaki yapı yasaklı park 
alanının konut alanına dönülmesine ilişkin tadilat Temmuz ayı 
Antalya Büyükşehir Belediye Meclisi’nde geri çekilirken, Eylül ayı 
gündeminde yeniden geldi. Gündemin 38. Maddesi bu kez Mec-
lis’te oyçokluğuyla reddedildi6’da 

Tehlikeli 
tadilata 

Meclis geçit 
vermedi

Devrimci İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu Akdeniz Bölge Temsilciliği 
Antalya’da Attalos Meydanı’nda yaptığı 
eylemde emekçilerin geçinemediğini 
ve gelirde adaletsizliğin her geçen gün 
arttığını belirtti. DİSK Akdeniz Bölge 
Temsilcisi Vedat Küçük yaptığı açıkla-
mada, “Biz çalışıyoruz, biz üretiyoruz, 
biz vergi veriyoruz ama açlıkla, yok-
sullukla da biz karşı karşıya kalıyoruz” 
dedi.Nizamettin ÖZMEN 5’te

ÇALIŞAN BÇALIŞAN BiiZ Z 
EZEZiiLEN BLEN BiiZ!Z!

Antalya Büyükşehir Belediyesi Eylül Ayı Meclisi’nde AKP Grup Sözcüsü Bahattin Bayrak-
tar’ın İnönü gafı dikkat çekerken, Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek'in 
“3 kadın teğmenimizin ‘Mustafa Kemal’in askerleriyiz’ demesinden gurur duydum. Biz 
Mustafa Kemal’in askerleri olmaya devam edeceğiz” sözü meclise damga vurdu. 

MUSTAFA KEMAL’iN 
ASKERLERi OLMAYA 

DEVAM EDECEĞiZ!

TEĞMENLERE ANTALYA’DAN DESTEK

Büyükşehir Belediye Meclisi’nde CHP ve AKP arasında 
teğmenlerin tartışması dikkat çekti. AKP Grup Sözcüsü 
Bahattin Bayraktar, “Her fırsatta Atatürk’ü kullanarak 
olayları başka yerlere çekmekten vazgeçelim” dedi. 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
ise, “15 Temmuz’da ilk defa AKP binasına Atatürk’ün 
posteri asıldı. Bende buna sevindim. 3 kadın teğmeni-
mizin ‘Mustafa Kemal’in askerleriyiz’ demesinden gurur 
duydum. Biz Mustafa Kemal’in askerleri olmaya devam 
edeceğiz” diye karşılık verdi.

BAYRAKTAR’DAN BÜYÜK GAF

Anayasa ihlalleri ile gündeme gelen AKP’nin Grup Sözcü-Anayasa ihlalleri ile gündeme gelen AKP’nin Grup Sözcü-
sü Bayraktar’ın, ‘İnönü döneminde paraların üzerinden sü Bayraktar’ın, ‘İnönü döneminde paraların üzerinden 
Atatürk kaldırıldı” ifadelerinin tersine Milli Şef İsmet Atatürk kaldırıldı” ifadelerinin tersine Milli Şef İsmet 
İnönü’nün, banknotlara kendi fotoğrafını bastırmamasının İnönü’nün, banknotlara kendi fotoğrafını bastırmamasının 
yasa ihlali olduğu biliniyor. Osmanlı döneminden kalma yasa ihlali olduğu biliniyor. Osmanlı döneminden kalma 
bir gelenek olan banknotların veya paraların üzerinde bir gelenek olan banknotların veya paraların üzerinde 
en üst düzey devlet yöneticisinin fotoğrafının olmasının en üst düzey devlet yöneticisinin fotoğrafının olmasının 
Atatürk döneminde çıkartılan, ‘Banknotların üzerinde Atatürk döneminde çıkartılan, ‘Banknotların üzerinde 
Cumhurbaşkanı’nın fotoğrafı bulunur’ kararı ile yasallaş-Cumhurbaşkanı’nın fotoğrafı bulunur’ kararı ile yasallaş-
tığı biliniyor.Arda KIR 6’datığı biliniyor.Arda KIR 6’da

Özel okullarda yeni eğitim yılında ço-
cuklar okul sıralarındaki yerini alırken, 
veliler öğrencinin boyundan daha uzun 
faturalarla baş başa kaldı. 2024-2025 
eğitim-öğretim yılında özel okulların 
yemekhane ücretlerinde hakkında ko-
nuşan Veli-Der Antalya Şube Başkanı 
Tülin Koç, ¨Ticarethane gibi çalışıyor-
lar¨ dedi.Dilan ANDIÇ  6’da

OKULLAR TiCARETHANEYE OKULLAR TiCARETHANEYE 
DÖNÜŞTÜDÖNÜŞTÜ

Antalya Kadın Platformu, Türkiye’yi 
derinden sarsan 8 yaşındaki Narin 
Güran’ın canice katledilmesine 9 
Eylül 2024 Pazartesi akşamı Attalos 
Meydanı’nda yaptığı eylemle tepki 
gösterdi.4’te

ANTALYA NARİN 
İÇİN AYAĞA KALKTI

2024-2025 eğitim-öğretim yılının ilk ders 
zili çalmasıyla beraber, eğitim alanında 
uzun zamandır dillendiren sorunlar tekrar-
dan gün yüzüne çıkarıldı. CHP Antalya İl 
Başkanı Nail Kamacı, eğitimdeki eksik-
liklere dikkat çekmek için basın açıklama-
sı yaptı.Tuğçe ÇAM 4’te

GELECEK AKP ELİNDE 
OYUNCAK OLDU

Yeni eğitim ve öğretim yılının ilk ders zili 
9 Eylül’de çaldı. Geçtiğimiz yıla nazaran 
eğitimde daha ağır sorunların olduğu-
na yönelik değerlendirmelerde bulunan 
Eğitim İş Antalya 1 No’lu Şube Başkanı 
Sadık Acar, ¨İktidar ve MEB eliyle eğitim, 
güncel siyasetin ve hamasetin aracı haline 
getirilmeye çalışılıyor¨ dedi.4’te

İktidar eğitimin 
kaderini belirledi

Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi'nin 
2024-2025 eğitim öğretim yılı ilk 
dersi yapıldı. 2’de

Hekim adayları 
ders başı yaptı

Antalyaspor, Trendyol Antalyaspor, Trendyol 
Süper Lig'in 5. haftasın-Süper Lig'in 5. haftasın-
da Adana Demirspor ile da Adana Demirspor ile 
16 Eylül Pazartesi günü 16 Eylül Pazartesi günü 
sahasında oynayacağı sahasında oynayacağı 
maçın hazırlıklarına maçın hazırlıklarına 
başladı.7’debaşladı.7’de

HEDEF HEDEF 
3 PUAN3 PUAN

Meclis’teki 
kan izleri

KENDİME 
GÜLÜYORUM

Yine okullu 
olduk


